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Protokół Nr 27/20 

z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa Publicznego, Ochrony 

Przeciwpożarowej oraz Ochrony Środowiska 

 w dniu 20 listopada 2020 r. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Andrzej Ruś  - Przewodniczący 

2. Józef Kotwicki  - Wiceprzewodniczący 

3. Waldemar Pszczółkowski – Członek  

4. Mieczysław Szpejna - Członek 

 

oraz  

p. Jacek Kosmala – Burmistrz Nidzicy 

p. Wiesława Rozmus – Skarbnik Miasta 

p. Joanna Krystkiewicz – Hablutzel – Kierownik Wydziału GMKR 

p. Jarosław Draszek – inspektor Wydziału GMKR 

 

 

Obrady otworzył radny Andrzej Ruś Przewodniczący Komisji.  

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Bezpieczeństwo dzieci i młodzieży w roku szkolnym 2020/21 (w okresie pandemii 

koronawirusa). 

2. Zaopiniowanie projektu budżetu gminy na 2021 r. 

3.  Analiza materiałów na XXXII sesję Rady Miejskiej. 

4. Sprawy różne, wnioski, pisma. 

 

Porządek obrad przyjęto w formie przedstawionej. 

 

Ad. 1 

 Punkt przeniesiony na kolejne posiedzenie Komisji.  

 

Ad. 2 

 Radni zwrócili uwagę, że w projekcie budżetu na 2021 r. uwzględniony został tylko 

jeden wniosek Komisji dotyczący, zabezpieczenia środków na wymianę ogrzewania na 

ekologiczne, jednakże w mniejszej kwocie niż wnioskowała Komisja. Ujęte są inwestycje 

drogowe, które nie mają dofinansowania. Poza tym nie było dyskusji z radnymi nad 

projektem. 

 Burmistrz wyjaśniał, że na wszystkie drogi, które zostały ujęte w projekcie budżetu 

złożone zostały wnioski o dofinansowanie z Funduszu Dróg Samorządowych, jeżeli gmina 
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ich nie otrzyma to nie będą wykonywane. Dyskusji nie było z uwagi na panującą epidemię 

koronawirusa, która ogranicza spotkania.   

 

Przerwa 5 min. 

Po przerwie. 

 

Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie nad pozytywną opinią do 

przedłożonego projektu budżetu gminy na 2021 r. 

W głosowaniu brało udział 4 radnych 

Za głosowało – 0 

Przeciw – 4 

Wstrzymało się - 0  

Opinii nie przyjęto. 

 

Wobec powyższego Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie nad negatywną 

opinią do przedłożonego projektu budżetu gminy na 2021 r. 

W głosowaniu brało udział 4 radnych 

Za głosowało – 4 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

Komisja przyjęła negatywną opinię do projektu budżetu. 

 

Ad. 3 

Informacja o realizacji gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania problemów 

alkoholowych i innych uzależnień. 

Przyjęto bez uwag i zapytań. 

 

Informacja o zgłoszonych żądaniach i wydanych decyzjach wynikających z art. 36 ustawy o 

planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. 

Przyjęto bez uwag i zapytań. 

 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2019/2020, w tym o 

wynikach egzaminu ósmoklasisty. 

Przyjęto bez uwag i zapytań. 

 

Raport z realizacji „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Nidzica na lata 2013-2016 z 

perspektywą na lata 2017-2020” za lata 2018-2019. 

Przyjęto bez uwag i zapytań. 

 

Komisja analizowała uchwały w sprawach: 

 Komisja analizowała uchwały w sprawach: 

1/ zmian w budżecie Gminy Nidzica na 2020 r.; 

W głosowaniu brało udział 4 radnych 

Za głosowało – 3 
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Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 1  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

2/ zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nidzica 

na lata 2020-2036; 

W głosowaniu brało udział 4 radnych 

Za głosowało – 3 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 1  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

3/uchwalenia aktualizacji założeń do planu zaopatrzenia w ciepło, energię elektryczną 

i paliwa gazowe dla miasta i gminy Nidzica do 2035 roku; 

W głosowaniu brało udział 4 radnych 

Za głosowało – 3 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 1  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

5/wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność Gminy Nidzica (ul. 

Narutowicza); 

W głosowaniu brało udział 4 radnych 

Za głosowało – 4 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

6/wyrażenia zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym, na rzecz Powiatu 

Nidzickiego, nieruchomości stanowiącej własność Gminy Nidzica oraz udzielenia bonifikaty 

od ustalonej ceny; 
W głosowaniu brało udział 4 radnych 

Za głosowało – 4 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

7/wyrażenia zgody na obciążenie służebnością gruntową nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Nidzica (obręb Tatary); 

W głosowaniu brało udział 4 radnych 

Za głosowało – 4 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0 

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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8/wyrażenia zgody na obciążenie służebnością gruntową nieruchomości stanowiącej 

własność Gminy Nidzica (obręb Jabłonka); 

W głosowaniu brało udział 4 radnych 

Za głosowało – 4 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

9/zmieniająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością 

gruntową nieruchomości stanowiącej własność Gminy Nidzica; 

W głosowaniu brało udział 4 radnych 

Za głosowało – 4 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

10/wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżaw na czas oznaczony do 3 

lat, których przedmiotem są te same nieruchomości; 

W głosowaniu brało udział 4 radnych 

Za głosowało – 4 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

11/zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów 

dzierżaw na czas oznaczony do 3 lat, których przedmiotem są te same nieruchomości; 

W głosowaniu brało udział 4 radnych 

Za głosowało – 4 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

12/przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy Nidzica z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 Ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2021; 

W głosowaniu brało udział 4 radnych 

Za głosowało – 3 

Przeciw – 1 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

4/wyznaczenia obszaru i granic aglomeracji Nidzica; 

Projekt uchwały omówiła p. Joanna Krystkiewicz-Hablutzel Kierownik Wydziału 

GMKR oraz p. Jarosław Draszek Inspektor Wydziału GMKR. 

W głosowaniu brało udział 4 radnych 
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Za głosowało – 4 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

13/przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych i innych uzależnień na 2021 r.;  

W głosowaniu brało udział 4 radnych 

Za głosowało – 4 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

14/wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu na czas oznaczony do 3 lat; 

W głosowaniu brało udział 4 radnych 

Za głosowało – 4 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

15/wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu na czas oznaczony do 3 lat 

(garaże);  

W głosowaniu brało udział 4 radnych 

Za głosowało – 4 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

16/wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu na czas oznaczony do 3 lat 

(grunt);  

W głosowaniu brało udział 4 radnych 

Za głosowało – 4 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

17/wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów najmu na czas oznaczony do 3 lat 

(pomieszczenia gospodarcze);  

W głosowaniu brało udział 4 radnych 

Za głosowało – 4 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

18/wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy na czas oznaczony do 3 

lat.  
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W głosowaniu brało udział 4 radnych 

Za głosowało – 4 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Ad. 4 

 Komisja opiniowała projekt uchwały - propozycję Przewodniczącego Rady w sprawie 

naliczania diety radnym Rady Miejskiej w Nidzicy. W przedłożonym projekcie proponuje się 

zmianę podstawy naliczania diet z minimalnej krajowej na półtorakrotność kwoty bazowej, 

określonej na dany rok w ustawie budżetowej dla osób zajmujących kierownicze stanowiska 

państwowe. 

 Komisja uznała, ze zajmie się tą sprawą po otrzymaniu wyliczeń kwotowych w ww. 

zakresie.  

 

 Następnie radni zapoznali się z odpowiedziami na wnioski do projektu budżetu, w 

sprawie przeglądu dzwonnicy w Napiwodzie, uzupełnienia oświetlenia w parku, na temat 

przeglądu ulicy Górnej. 

 

 Dalej Komisja analizowała wniosek Nidzickiego Uniwersytetu Trzeciego Wieku 

„Młodzi Duchem” oraz Polskiego Związku Emerytów, Rencistów i Inwalidów Koło w 

Nidzicy w sprawie przystąpienia gminy do ogólnopolskiego programu „Gmina przyjazna 

seniorom”. 

 Komisja proponuje, aby spotkać się z wnioskodawcami w celu omówienia sprawy.  

 

 Radni pozytywnie zaopiniowali pismo w sprawie przystąpienia do ustalenia nowych 

nazw obiektów fizjograficznych tj. Jastrzębiec, uroczysko - dawna miejscowość oraz 

Kalkownia, uroczysko – dawna miejscowość. 

W głosowaniu brało udział 4 radnych 

Za głosowało – 4 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się - 0  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała również projekt uchwały wprowadzany do 

porządku obrad  w sprawie uchylenia uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wysokości  

i zasad ustalania oraz rozliczania dotacji celowej dla podmiotów prowadzących niepubliczne 

instytucje opieki nad dziećmi do lat 3 na terenie Gminy Nidzica.  

W głosowaniu brało udział 4 radnych 

Za głosowało – 3 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 1 

W wyniku głosowania Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Wolne wnioski: 
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1. Komisja wnioskuje o wystosowanie pisma do Komendy Powiatowej Policji w Nidzicy  

w sprawie przekazania informacji jak wyglądało zabezpieczenie marszów ulicznych – 

protestów kobiet w sprawie aborcji. Czy były wyciągane konsekwencje wobec osób 

nieletnich za udział w nielegalnych zgromadzeniach? 

W głosowaniu brało udział 3 radnych 

Za głosowało – 3 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Wniosek przyjęto.  

2. Komisja wnioskuje o wystosowanie pisma do PKP w sprawie przeprowadzenia 

kontroli funkcjonowania sygnalizatorów świetlnych na przejazdach kolejowych  

w m. Żelazno i Dobrzyń. 

W głosowaniu brało udział 3 radnych 

Za głosowało – 3 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Wniosek przyjęto.  

3. Komisja wnioskuje o uruchomienie nieczynnego szaletu miejskiego  

w związku z licznymi wnioskami mieszkańców w tej sprawie. 

W głosowaniu brało udział 3 radnych 

Za głosowało – 3 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Wniosek przyjęto.  

4. Komisja wnioskuje o sprawdzenie stanu technicznego schodów  

i podestów do sklepów zlokalizowanych na Placu Wolności. 

W głosowaniu brało udział 3 radnych 

Za głosowało – 3 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Wniosek przyjęto.  

5. Komisja wnioskuje o przesunięcie słupków wjazdowych umiejscowionych na 

parkingu przy ul.  1 Maja (pomiędzy Przedszkolem Nr 2 a Szkołą Podstawową Nr 3). 

W głosowaniu brało udział 3 radnych 

Za głosowało – 3 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się – 0 

Wniosek przyjęto.  

 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Komisji o godz. 12.35 zamknął obrady. 

 

Protokółował:         Przewodniczył: 

Dorota Moszczyńska       Przewodniczący Komisji 

         /-/ Andrzej Ruś 


